005242

Yellow and Red

Picture Description?)

A ground-level shot of a city street features a red bicycle lane marking, yellow road barriers, and discarded
trash.

Analysis?)

This photograph presents a street scene dominated by geometric shapes and vibrant colors. The per-
spective is a low angle, capturing the textures of the asphalt and the harsh sunlight. A red square with a
faded bicycle symbol marks a designated bike lane. The foreground is defined by a bright yellow barrier,
casting a sharp shadow and accompanied by scattered debris, including a discarded plastic container.
The overall effect is a stark urban landscape, highlighting the contrast between order and decay.
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Picture Data

005242 - Yellow and Red

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 04/2017 05/2017 08/2017
Width Height Bits/Color
Original Size 5562 px 5562 px 16
Ratio ca. 1 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —
Title (German) Gelb und Rot

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A ground-level shot of a city street features a red bicycle lane marking, yellow road barriers, and discarded trash.
    
    
      Eine Aufnahme auf Bodenhöhe einer Stadtstraße zeigt eine rote Fahrradwegmarkierung, gelbe Straßensperren und weggeworfenen Müll.
    
    
      This photograph presents a street scene dominated by geometric shapes and vibrant colors. The perspective is a low angle, capturing the textures of the asphalt and the harsh sunlight. A red square with a faded bicycle symbol marks a designated bike lane. The foreground is defined by a bright yellow barrier, casting a sharp shadow and accompanied by scattered debris, including a discarded plastic container. The overall effect is a stark urban landscape, highlighting the contrast between order and decay.
    
    
      Diese Fotografie präsentiert eine Straßenszene, die von geometrischen Formen und lebendigen Farben dominiert wird. Die Perspektive ist ein niedriger Winkel, der die Texturen des Asphalts und das grelle Sonnenlicht einfängt. Ein rotes Quadrat mit einem verblichenen Fahrradsymbol kennzeichnet einen ausgewiesenen Radweg. Der Vordergrund wird durch eine leuchtend gelbe Barriere definiert, die einen scharfen Schatten wirft und von verstreuten Trümmern, einschließlich eines weggeworfenen Plastikbehälters, begleitet wird. Der Gesamteffekt ist eine karge Stadtlandschaft, die den Kontrast zwischen Ordnung und Verfall hervorhebt.
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